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شهباز حسن پور بیگلری، عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی:

عملکرد سازمان بورس حرفه ای و 
رضایت بخش بوده است

شهباز حسن پور بیگلری، عضو کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس شورای اسلامی گفت: عملکرد 
و تصمیم گیری های سازمان بورس و اوراق بهادار 
به  توجه  خصوص  در  به ویژه  اخیر،  مدت  طی 
حفظ حقوق سهام داران، بسیار خوب، حرفه ای و 

رضایت بخش بوده است.
پایگاه  به خبرنگار  بیگلری،  پور  حسن  شهباز 
خبری بازار سرمایه ایران )سنا(، گفت: خوش بختانه 
اقدامات قابل توجه و خوبی در دوران مسئولیت 
رئیس فعلی سازمان بورس و اوراق بهادار صورت 
پذیرفته است. او افزود: همان طور که قبلا تاکید 
شده مجموعه مدیریت بورس متخصص و حرفه ای 
است. عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
عملکرد  آمده،  عمل  به  بررسی های  طبق  گفت: 
سازمان بورس و اوراق بهادار طی مدت اخیر در 
حوزه تصمیم گیری های به موقع و توجه به حفظ 
و  حرفه ای  خوب،  بسیار  سهام داران،  حقوق 

رضایت بخش بوده است.
آرامش و ثبات بازار سرمایه

حسن پور با تاکید بر این که بازار سرمایه بیش 
از هر زمان دیگری نیازمند آرامش و ثبات است، 
سبب  قطعا  سرمایه  بازار  در  ثبات  ایجاد  افزود: 
می شود سرمایه ها و منابع مردم به جای حرکت 
به سمت بازارهای ارز، سکه، مسکن و خودرو، به 
سمت بورس حرکت کرده و نگرانی برای از دست 

دادن منابع خود نداشته باشند.
حمایت دولت و مجلس

دوازدهم  دوره  در  راور  و  کرمان  مردم  نماینده 
تمام  کرد:  تاکید  اسلامی،  شورای  مجلس 
شرکت های بورسی و غیر بورسی فعال در استان 
کرمان، مورد حمایت بی چون و چرای نمایندگان 
استان کرمان در مجلس هستند، چون شرکت های 
بورسی فعال در این استان، با توجه به موقعیت 
صنعتی و استراتژیک آن ها، نیازمند حمایت بیش تر 

دولت و مجلس هستند.
تثبیت مدیریت شرکت های بورسی

در  مدیریت  تثبیت  بر  تاکید  با  پور  حسن 
شرکت های بورسی فعال در همه استان ها، گفت: 
لذا  باشند  نباید حیاط خلوت  شرکت های بورسی 
انتظار می رود اقدامات جامع تری نسبت به تثبیت 
مدیریت این شرکت ها رقم بخورد. این موضوع تنها 
بر عهده مجلس نیست بلکه وظیفه دولت در این 

زمینه سنگین تر است.

امکان دریافت ارز حج تمتع در 
شعب منتخب ارزی بانک ملی

زائران حج تمتع می توانند علاوه بر خرید ارز از 
طریق برنامه کاربردی» بله «به شعب منتخب ارزی 

بانک ملی ایران نیز مراجعه کنند.
  گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، حجاج 
گرامی می توانند علاوه بر خرید ارز مورد نیاز خود 
در اپلیکیشن بله به شعب منتخب ارزی این بانک 
نیز مراجعه کنند و از خدمات ارزی این بانک بهره 
مند شوند . گفتنی است این بانک به منظور رفاه 
حال زائران محترم امکان دریافت ارز تمتع را در 
اپلیکیشن بله نیز فراهم کرده تا  بدون حضور در 
این  از  به راحتی  وقت  اتلاف  و  طولانی  صف های 

خدمات استفاده کنند.
صفحه  به  شدن  وارد  با  توانند  می  کاربران     
انتخاب  با  »بله«  کاربردی  برنامه  خدمات 
آیکون)نمادک( »ارزحج تمتع« در بخش خدمات 
بانکی با وارد کردن مشخصات فردی) مشخصات 
شعبه  و  تاریخ  تعیین  گذرنامه(،  در  ثبت شده 
موردنظر خود، در شهر محل سکونت، ارز خود را 
در زمان مقرر و با مراجعه به شعبه تعیین شده 

دریافت کنند.

تقدیر مدیرکل امور اقتصادی و 
دارایی استان کرمانشاه از عملکرد 

بانک قرض الحسنه مهر ایران

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان کرمانشاه 
با تقدیر از خدمات بانک قرض الحسنه مهر ایران، 
اظهار داشت: نقش محوری نظام بانکی در حمایت 

از اقشار کم درآمد و تأمین مالی خرد اهمیت دارد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی قرض الحسنه، دکتر 
اقتصادی  امور  مدیرکل  رشیدی اقدم«  »محمود 
با سرپرست  دیدار  در  کرمانشاه  استان  دارایی  و 
مدیریت شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در 
این استان، با تأکید بر اهمیت همکاری بین بانک ها 
و نهادهای دولتی برای ارتقای شاخص های توسعه 
این گونه  تداوم  داشت:  اظهار  استان،  اقتصادی 

تعاملات سازنده ضروری است.
وی ضمن تقدیر از خدمات بانک قرض الحسنه 
مهر ایران، اظهار داشت: نقش محوری نظام بانکی 
در حمایت از اقشار کم درآمد و تأمین مالی خرد 

اهمیت دارد.
در ادامه این نشست، »یوسف نجفی« سرپرست 
مدیریت شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در 
استان کرمانشاه با ارائه گزارشی از عملکرد بانک 
در این استان، اظهار داشت: این بانک در استان 
حمایتی،  تسهیلات  حوزه  در  متنوعی  خدمات 
اشتغال زایی و کمک به خانواده های نیازمند ارائه 
کرده و باور دارد که همکاری نزدیک بین نهادهای 
برای  اجتناب ناپذیر  ضرورتی  استان،  اقتصادی 

گسترش عدالت مالی است.

در مراسم اختتامیه
هلدینگ خلیج فارس، شرکت برتر 
صادراتی نمایشگاه اکسپو ۲۰۲۵ شد

هفتمین نمایشگاه توانمندی های صادراتی ایران 
اکسپو ۲۰۲۵ با انتخاب غرفه هلدینگ خلیج فارس 
به عنوان »شرکت برتر صادراتی« به کار خود پایان 

داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس، مراسم اختتامیه هفتمین نمایشگاه 
ایران  اسلامی  جمهوری  صادراتی  توانمندی های 
موسوم به »ایران اکسپو ۲۰۲۵« برگزار و هلدینگ 
این  برتر صادراتی  عنوان شرکت  به  فارس  خلیج 

نمایشگاه معرفی شد.
گروه  زیرمجموعه  شرکت های  رویداد  این  در 
صنایع پتروشیمی خلیج فارس از جمله شرکت های 
فارس«،  خلیج  پتروشیمی  صنعت  »تجارت 
»سرمایه گذاری مدبران اقتصاد«، »تامین سرمایه 
بین الملل  همکاری های  »توسعه  فارس«،  خلیج 
صنایع  حامیم  »سرمایه گذاری  فارس«،  خلیج 
»توسعه  فارس«،  خلیج  پتروشیمی  تکمیلی 
انرژی های تجدیدپذیر خلیج فارس« و »صندوق 
سرمایه گذاری های خطرپذیر خلیج فارس« شرکت 

کردند.
مهمانان ویژه »خلیج فارس« در اکسپوی ۲۰۲۵

غرفه برترین شرکت صادراتی ایران در طول ۵ 
روز برگزاری نمایشگاه ایران اکسپو ۲۰۲۵ میزبان 
مسئولان دولتی و نمایندگان مجلس ازجمله علی 
آقامحمدی رئیس کار گروه اقتصادی دفتر مقام 
معظم رهبری و عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام، محمدرضا عارف معاون اول رئیس جمهور، 
قائم پناه معاون اجرایی رئیس جمهور، اصغر جهانگیر 
سخنگوی قوه قضائیه، حجت الاسلام والمسلمین 
رئیس جمهور،  حقوقی  معاون  انصاری  مجید 
الیاس حضرتی رئیس شورای اطلاع رسانی دولت، 
محمد اتابک وزیر صنعت، معدن و تجارت، زینب 
قیصری رئیس فراکسیون نظارت بر صنعت نفت، 
گاز و پتروشیمی مجلس شورای اسلامی و… بود. 
خلیج  پتروشیمی  صنایع  شرکت  غرفه  همچنین 
فارس مورد استقبال هیات های تجاری و اقتصادی و 
کشورهای مختلف ازجمله وزرای بازرگانی و توسعه 
و صنایع دستی  تجارت  تونس، صنعت،  تجارت 
بورکینافاسو و اتیوپی بود. گفتنی است، هفتمین 
نمایشگاه توانمندی های صادراتی ایران موسوم به 
ایران اکسپو ۲۰۲۵ به عنوان بزرگ ترین و مهم ترین 
رویداد صادراتی کشور روز دوشنبه ۸ اردیبهشت 
۱۴۰۴ با حضور شرکت هایی از بیش از ۱۰۰ کشور 
جهان در تهران آغاز به کار کرد و تا ۱۲ اردیبهشت 
ماه در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران 

برپا بود.

بورس تهران در حالی معاملات خود را پی می گیرد 
که شاخص هم وزن در سه روز معاملاتی این هفته 
بازدهی مثبتی داشته ولی از ارتفاع شاخص کل ۲.۵ 
درصد کم شده است. با این حال معاملات امروز و 
روز گذشته نشان می دهد که وضعیت بازار دوباره به 
تعادل رسیده است. رسیدن مجدد ارزش معاملات 
خرد به بالای ۱۵ هزار میلیارد تومان هم دلیل دیگری 
است که کارشناسان از آن به عنوان نشانه ای دیگر 

برای قرمز نشدن وضعیت بورس یاد می کنند.
کارشناس  محمدنیا  شهیر  اکوایران،  گزارش  به 
بازار سهام، با اشاره به فضای مثبت دو هفته اخیر 
بورس گفت: »دو دور اخیر مذاکرات، امیدواری به 
کاهش ریسکهای سیستماتیک )ریسکهای کلی بازار( 
را افزایش داد و تقاضا برای سهام را تقویت کرد. اما 
نوسانات اخیر بازار ناشی از ابهامات پیرامون مذاکرات 
و حادثه هرمزگان بود که دلنگرانی موقتی در بازار 

ایجاد کرد.«
رابطه ریسک سیستماتیک و تقاضا در بورس

ریسک پذیر  سرمایه،  بازار  »ذات  افزود:  وی 
است. وقتی ریسکهای کلان مانند تنشهای سیاسی 
کاهش می یابد، تقاضا برای سهام افزایش و تمایل 
به داراییهای ایمن مانند طلا و دلار کم میشود. اما 
هرگونه اخبار منفی از مذاکرات، معادله را برعکس 
بازار  بنیادی  مشکلات  به  کارشناس  این  میکند.« 
اشاره کرد: »بورس ایران نسبت به تورم عقب افتادگی 
قابل توجهی دارد. همچنین ناترازی انرژی )اختلاف 
قیمت حاملهای انرژی در داخل و خارج( به حاشیه 
سود بسیاری از صنایع آسیب زده است. با این حال، 
برخی شرکتها با صورتهای مالی قوی و چشم انداز 

روشن، همچنان جذابند.«
 عملکرد سازمان بورس

بورس  اخیر سازمان  درباره سیاستهای  محمدنیا 
دامنه  مانند  رگولاتوری  »سیاستهای  داد:  توضیح 
شدهاند.  اجرا  احتیاط  با  مبنا،  حجم  و  نوسان 
صحبتهای اخیر آقای صیدی )رئیس سازمان( نشان 
رسانه ای،  فضای  تأثیر  تحت  ندارند  قصد  میدهد 

به  مذاکرات  اگر  بگیرند. حتی  تصمیمات عجولانه 
نتیجه برسد، بهتر است تغییراتی مانند تعدیل دامنه 

نوسان، پله ای و حساب شده باشد.«
کاهش  »سیاست  اجرای  زمان  از  انتقاد  به  وی 
اشاره کرد: »این تصمیم  اهرمها«  اعتباری  ضریب 
درست بود، زیرا اهرمهای اعتباری در شرایط ریسک، 
فشار مضاعف ایجاد میکنند. اما بهتر بود در زمان 

تشدید  کنونی  فشار  تا  می شد  اجرا  بازار  آرامش 
نشود.«

 چشم انداز آتی و توصیه به سرمایه گذاران:
اخبار  به  وابسته  را  بازار  انداز  چشم  محمدنیا 
مذاکرات دانست: »اگر دور جدید مذاکرات برگزار 
شود و اخبار مثبت باشد، شاهد تقاضای قوی در 
بورس و کاهش تمایل به طلا و دلار خواهیم بود. اما 

هرگونه به نبست، واکنش معکوس ایجاد میکند.«
او به سرمایه گذاران توصیه کرد: »از جابه جایی های 
هیجان زده پرهیز کنید. در صورت توافق، تمرکز بر 
تحلیل بنیادی شرکتها و صورتهای مالی جدید در 
سامانه کدال ضروری است. همچنین در صفهای 
خرید قفل نشوید و متناسب با ریسک پذیری، سبد 

دارایی ها را تعدیل کنید.«

پرسش دیروز بازار معلوم شد؛ سکه چپ زده بود، دلار دو کانال پایین 
آمد، معامله گران امروز روی کیهان و مطلب حسین شریعتمداری زوم 

بودند، چرا بازار ارز و سکه کاهشی شدند؟
به سمت مرزهای  و  قرار گرفتند  بر مدار کاهش  ارز و سکه  بازار 
حمایتی حرکت داشتند؛ قیمت دلار و سکه دو کانال از دست دادند و 
قیمت طلای آبشده هم با کاهش به سمت مرزهای حمایتیش حرکت 
داشت. با کاهش قیمت ها در روز دوشنبه مسئله چپ زنی دلار یا رکب 
سکه رفع شد و معامله گران می گفتند در روز یکشنبه بالایی سکه رکب 
بود. در روز دوشنبه که بازگشایی قیمت درهم در گپ منفی اتفاق افتاد 

مهر تاییدی بر رکب بازار سکه بود.
از منظر تحلیلگران در بازار خبری نوسانگیری کاملا مشهود است. 
آن ها می گویند مرزهای حمایت و مقاومت، مشخص شده و قیمت ها 
در این محدوده نوسان می دهند، آن کسی که بلده کار است نوسانگیری 

می کند و کسی که آماتور است فقط سوخت می دهد.
دلیل اول کاهش خبر نزدیک شدن به زمان دور چهارم مذاکرات ایران 
و آمریکا بود که در بازار دوشنبه ترس در دل خریدار ایجاد کرد. در بازار 
دوشنبه خبرهایی در مورد زمان دور چهارم مذاکرات به بازار مخابره شد 
که چهارشنبه است اما در ادامه تکذیب شد و سخنگوی وزارت خارجه 
هم اعلام کرد که در مورد آینده گفتگوها منتظر اعلام نظر عمان خواهیم 
بود. بعد از این موضع وزارت خارجه، خبرهایی در مورد نزدیک شدن به 
دور چهارم مذاکره در بازار دست به دست می شد که توانست خریدار 

را از بازار دور کند.
دلیل دوم کاهش بازار داخل را معامله گران به نوسان الاکلنگی انس 
طلا با دلار ربط می دهند. در روز دوشنبه با خبرهایی که به بازارهای 
جهانی مخابره شد انس طلا سیگنال ادامه جنگ تجاری دریافت کرد و 
با نوسان بیش از ۸۰ دلاری به بالای 33۰۰ دلار برگشت. معامله گران 
معتقدند بعد از این افزایش قیمت انس طلای جهانی، شدت کاهش 

قیمت دلار بیشتر شد. 

این دسته تصور می کنند بازارساز در پی ایجاد تعادل بین قیمت دلار و 
انس طلا است تا بتواند نوسان بازار طلا و سکه را مدیریت کند.

از  کیهان  روزنامه  انتقاد  و  خارجه  وزیر  توییت  دوشنبه  بازار  در 
بین  می کنند،  نرخ گذاری  تلگرامی  کانال  با  را  ارز  که  صرافی هایی 
معامله گران دست به دست می شد. در این توییت، عراقچی ضمن 
موضع گرفتن درمورد حمایت آمریکا از نتانیاهو، درباره توافق ایرا ن و 
آمریکا نوشته: اگه هدف، همون طور که ترامپ گفته، »تنها چیزی که 
نمی توانند داشته باشند، سلاح هسته ای است« ــ پس یک توافق ممکن 
است. اما فقط یک راه برای رسیدن به آن وجود دارد: دیپلماسی، مبتنی 

بر احترام متقابل و منافع مشترک.
گزارش حسین شریعتمداری، مدیر مسئول رونامه کیهان که دو روز 
پیش منتشر شده بود هم در بازار دوشنبه دست به دست می شد. 
شریعتمداری نوشته ممکن است گفته شود که سرور کانال تلگرامی 
مورد اشاره در آمریکاست و جلوگیری از »خط دهندگی« و »نرخ گذاری« 
این کانال بیرون از دسترس مسئولان است! که باید پرسید؛ آیا برخورد 
سخت و پشیمان کننده با صرافی هایی که دستورالعمل صادر شده از 
سوی این کانال )بخوانید دستورالعمل دشمن تابلودار مردم و نظام ( را 

دریافت کرده و به اجرا درمی آورند هم ناممکن است؟!
معامله گران نسبت به اینکه برخی از صرافی ها دارند با نرخ کانال های 
تلگرامی کار می کنند موضعی نداشتند و می گفتند بالاخره صرافی ها 
را  آن  باید  و  دارند  قانون مجوز  و  قبول کردن یکسری شرایط  تحت 
رعایت کنند. اما معامله گران در مورد کانال های تلگرامی می گفتند اگر 
منظور شریعتمداری نرخ دلار در بازار آزاد است، این تایید، معنی این 
را می دهد که قیمت دلار در بازار آزاد توسط آمریکایی ها نرخ گذاری 
می شود و این موضوع به نفع شأن بانک مرکزی نیست. همچنین اگر 
بازار آزاد دست آمریکاست چرا قیمت دلار را ۲۰۰ یا 3۰۰ هزار تومان 

اعلام نمی کند؟
در بازار دوشنبه قیمت دلار هرات در ۸6 هزار و ۴۵۰ تومان شروع 

به کار کرد و در ادامه کاهشی دنبال شد و این کانال را از دست داد. 
در نیمه دوم معاملات روند نزول در بازار ارز هرات پایدار بود و قیمت 
دلار به کانال ۸۴ هزار تومان افتاد و در ۸۴ هزار و 3۰۰ تومان بسته 
شد. در معاملات پشت خطی قیمت دلار هرات در ابتدا کانال ۸۴ هزار 
تومان را از دست داد اما قیمت در کانال ۸3 هزار تومان ماندگار نبود 

و برگشت خورد.
قیمت دلار تهران با گپ منفی در ۸6 هزار و ۲۵۰ تومان آغاز به کار 
کرد و در نیمه اول کانال ۸6 هزار تومان را از دست داد. در نیمه دوم 
هم مثل دلار هرات با کاهش بیشتر به کانال ۸۴ هزار تومان افتاد و در 
۸۴ هزار و 3۰۰ تومان بسته شد. در مجموع قیمت دلار نسبت به نرخ 
بسته شده روز یکشنبه کاهش دو هزار و ۲۰۰ تومانی داشته که قابل 
توجه است. قیمت درهم امارات با گپ منفی ۱۵۰ تومانی در ۲3 هزار و 
۵۵۰ تومان بازگشایی کرد و درادامه روند کاهشی داشت. قیمت درهم 
با کاهش ۲۵۰ تومانی نسبت به نرخ بازگشایی در نهایت در ۲3 هزار و 
۲۵۰ تومان به کار خودش پایان داد. حباب دلاری درهم بر مدار افزایش 
بود و به بالای هزارتومان رفت که شکاف بین دلار برآورد شده از درهم و 

دلار تهران را نشان می دهد.
قیمت سکه با گپ منفی 7۰۰ هزار تومانی در کانال 77 میلیون شروع 
به کار کرد و در نیمه اول با افزایش قیمت انس طلای جهانی همراهی 
داشت و به 7۸ میلیون رسید. در نیمه دوم قیمت سکه با قیمت دلار 
حرکت کرد و در 76 میلیون و 69۵ هزار تومان بسته شد. حباب سکه 
با کاهش دو درصدی به ۱6 درصد رسید که نشان می دهد قیمت بازاری 
سکه ۱۰ میلیون و ۸9۰ هزار تومان گرانتر از ارزش ذاتی معامله می شود.

قیمت طلای آبشده هم با گپ منفی در ۲9 میلیون و 363 هزار 
تومان آغاز به کار کرد و در نیمه اول مثل سکه بر مدار افزایش بود. 
در نیمه دوم قیمت طلا با کاهش در پله دوم کانال ۲9 میلیون به کار 
خودش پایان داد. حباب طلای آبشده هم بر مدار کاهش بود و به زیر 

یک درصد رفت.

از ریسک سقوط تا رشد انفجاری

خ! بورس در  برز
گروه اقتصاد - اگر دور جدید مذاکرات برگزار شود و اخبار مثبت باشد، شاهد تقاضای قوی در بورس و کاهش تمایل به طلا و دلار خواهیم بود. اما هرگونه 

به نبست، واکنش معکوس ایجاد می کند.

ذات بازار 
سرمایه، 

ریسک پذیر 
است. وقتی 

ریسکهای کلان 
مانند تنشهای 

سیاسی کاهش 
می یابد، تقاضا 

برای سهام 
افزایش و تمایل 

به داراییهای 
ایمن مانند 

طلا و دلار کم 
میشود

در هفته گرامیداشت مقام معلم و در آستانه روز میلاد امام رضا )ع(، چهل و 
هفتمین مدرسه بانک اقتصادنوین در روستای »الله آباد« شهرستان تربت جام استان 
خراسان رضوی در مراسمی با حضور رئیس، عضو هیئت مدیره و عضو هیئت عامل 

بانک و نیز جمعی از مسئولان سیاسی، فرهنگی و اجتماعی محلی افتتاح شد.
به گزارش روابط عمومی بانک اقتصادنوین، این مدرسه سه کلاسه که ساخت آن از 
اوایل سال ۱۴۰۲ آغاز شد، با مساحت ۱6۵ مترمربع زیربنا در زمینی به مساحت یک 
هزار مترمربع احداث شده و زمینه ادامه تحصیل برای بیش از یک صد دانش آموز را 

فراهم کرده است.
هدف گذاری برای ساخت ۱۱۰ مدرسه

رئیس هیئت مدیره بانک اقتصاد نوین در این مراسم با بیان این که این بانک، عمده 
بودجه تبلیغاتی خود را در حوزه عمل به مسئولیت اجتماعی به ویژه مدرسه سازی 
هزینه می کند، گفت: هدف گذاری ما این است که تعداد مدارس بانک اقتصاد نوین 

به ۱۱۰ باب برسد.
محسن زرندی مقدم با تاکید بر این که مدرسه سازی پایه گذاری برای رشد و توسعه 
هر منطقه و آینده سازان آن است، اظهار کرد: دانش آموزان امروز، فردای کشور را 
می سازند و سرمایه گذاری برای ساخت مدرسه به ویژه در مناطق محروم که پر از 

استعداد است، افتخار ماست.
وی با اشاره به این که هیئت مدیره این بانک برای ادامه مسیر مدرسه سازی، 
مصمم است، افزود: نباید مسائلی مانند کمبود فضای آموزشی و یا کاستی در وسایل 
کمک آموزشی، مانعی برای شکوفا شدن دانش آموزان ما باشد و از این رو، تلاش ما 

برای توسعه زیرساخت های تحصیلی، ادامه دار خواهد بود.
زرندی مقدم همچنین نسبت به تخصیص بودجه برای تجهیز مدرسه روستای 

الله آباد به رایانه و نیز کمک به توسعه بیشتر مراکز آموزشی منطقه تربت جام اعلام 
آمادگی کرد.

قدردانی فرماندار از بانک اقتصاد نوین برای احداث مدرسه
فرماندار تربت جام نیز با قدردانی از اقدام خداپسندانه بانک اقتصادنوین برای 
احداث مدرسه روستای الله آباد، تاکید کرد که توسعه فضاهای آموزشی به کمک 

خیرین نیازمند است.
محسن مه آبادی با بیان این که دولت بر استفاده از ظرفیت های غیردولتی در 
کنار کمک های مردمی برای بهبود وضعیت مراکز آموزشی تاکید دارد، افزود: احداث 
مدرسه در نقاط محروم علاوه بر این که اجر معنوی برای فعالان این عرصه خواهد 

داشت، به توسعه هر چه بیشتر نیز خواهد انجامید.
وی بر عزم جدی مسئولان برای تکمیل فضای آموزشی منطقه تربت جام تاکید و 
خاطرنشان کرد: برای رسیدن به نقطه استاندارد، باید دست کم ۸۵ کلاس درس در 

این منطقه احداث شود که این اقدام با کمک خیرین مدرسه ساز قابل انجام است.
مدارس تربت جام به نوسازی و بهسازی نیازمندند

مدیر آموزش و پرورش تربت جام هم در این جلسه با بیان این که در این شهرستان 
بیش از 6۱ هزار دانش آموز در حال تحصیل اند، گفت: بخشی از ۴3۰ مدرسه موجود 
در منطقه، به بهسازی و بازسازی نیاز دارند و احداث مدارس جدید نیز، نیاز جدی 

ماست.
حجت الاسلام والمسلمین یدالله دامن پاک جامی با اشاره به این که دولت، به 
درستی توسعه مدارس و فضاهای آموزشی را از اولویت های خود قرار داده است، 
اظهار کرد: خیرین مدرسه ساز، از همه ظرفیت خود برای این کار استفاده کرده اند و 
ورود بانک اقتصاد نوین به حوزه مدرسه سازی نیز، این روند را سرعت بخشیده است 

که این اقدام، جای تشکر دارد.
وی همچنین از پیشرفت قابل توجه عملیات احداث بیش از ۸۰ کلاس درس جدید 
در این منطقه خبر داد و اظهار امیدواری کرد تا شروع سال تحصیلی جدید، بخش 

عمده این کلاس ها آماده بهره برداری باشد.
ادامه مسیر مدرسه سازی با مشارکت نظام بانکی

رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز خراسان رضوی نیز در این مراسم 
با قدردانی از اقدام بانک اقتصادنوین در احداث چهل و هفت مدرسه تا کنون، 

درخواست کرد این روند با همکاری نظام بانکی ادامه یابد.
غلامعلی رأفتی با بیان این که مدارس نوساز با بهترین مصالح و بهره گیری از 
مجرب ترین مهندسان ساخته می شوند، افزود: هر کس به سهم خود می تواند در 
ساختن آینده این کشور سهیم باشد و توسعه فضاهای آموزشی با بهترین کیفیت 

نیز، تعهد ما در این حوزه است.
برای  از همه ظرفیت ها  نیز  این که مجمع خیرین مدرسه ساز  به  اشاره  با  وی 
رسیدگی به نیازهای آموزشی مناطق محروم استفاده می کند، خاطرنشان کرد: از 
مردم می خواهیم به اندازه توان، سهم خود را در این زمینه ادا کنند و مدرسه سازی را 

در اولویت فعالیت های خیرخواهانه خود بدانند.
لزوم کمک همگانی برای توسعه مناطق محروم

مفتی عبدالحمید عرب، از روحانیون اهل سنت منطقه نیز اقدام بانک اقتصادنوین 
در احداث مدرسه روستای الله آباد را خداپسندانه دانست و گفت: مدرسه سازی، 

سنت نیکویی است که این بانک به درستی بر آن مداومت می کند.
وی با بیان این که توسعه مناطق محروم با کمک همگانی امکان پذیر است، اظهار 
کرد: خوشحالیم که مردم ما در مدرسه سازی بر یکدیگر سبقت می گیرند و خود را در 

این کار خیر شریک می کنند.
در پایان این مراسم، با حضور رئیس هیئت مدیره و مدیران ارشد بانک اقتصاد 
نوین و سایر مقامات حاضر در جلسه، بهره برداری رسمی از مدرسه جدید روستای 
الله آباد آغاز شد. همچنین به منظور گرامیداشت مقام معلم، بانک اقتصاد نوین از 
مدیر و معلمان این مدرسه قدردانی و به همه دانش آموزان مدرسه، بسته آموزشی 

اهدا کرد.
گفتنی است بانک اقتصادنوین هم اکنون 3 مدرسه دیگر در استان های فارس، 

سیستان و بلوچستان و ایلام در دست ساخت دارد.

با اعلام هدف گذاری برای ساخت 110 مدرسه
چهل و هفتمین مدرسه بانک اقتصادنوین افتتاح شد

 اتمام ۱۶۰ پروژه  رفع تنش آبی در کشور تا خردادماه
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور در جریان نشست بررسی پروژه های آب و فاضلاب و 
وضعیت تامین آب شرب که با حضور وزیر نیرو برگزار شد با اعلام این که اگر حادثه غیرمترقبه ای رخ ندهد، 
در سال جاری مشکل جدی در تأمین آب نخواهیم داشت، از تکمیل ۱6۰ پروژه رفع تنش آبی تا خردادماه 

امسال خبر داد و بر حرکت این صنعت به سمت فناوری های نوین تأکید کرد.
به گزارش ایلنا از وزارت نیرو، هاشم امینی با اشاره به اجرای طرح های گسترده در حوزه زیرساخت های 
آبی در سال جدید اظهار داشت: در حال حاضر ۱6۰ پروژه رفع تنش در۴3 شهر و در ۲۲ استان کشور در 
دست اجرا داریم که با برنامه ریزی انجام شده، این طرح ها تا ابتدای خردادماه به بهره برداری خواهند رسید 
تا با تنش آبی در هیچ نقطه از کشور مواجه نباشیم. او افزود: برای تسهیل ارتباط مردم با شرکت های آب و 
فاضلاب، سامانه جامع “هُما” را  با ارائه ۲3 خدمت طراحی و رونمایی کرده ایم، سامانه های GIS و تله متری 
به روزرسانی شده اند و گام های مهمی در زمینه استفاده از هوش مصنوعی در تعامل با مشترکان برداشته ایم. 
امینی با اشاره به همراهی این صنعت با برنامه های کلان دولت تصریح کرد: ما نیز همانند سایر دستگاه ها 
در اجرای نهضت ملی مسکن مشارکت فعال داشته ایم تا هیچ یک از این پروژه ها دچار عقب ماندگی از لحاظ 

زمانبندی نباشند. رئیس هیئت مدیره شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور ادامه داد: سرمایه گذاری های 
مؤثری در حوزه بازچرخانی و استفاده مجدد از پساب انجام شده که منابع حاصل از آن در جهت توسعه و 
ارتقای شبکه ها به کار گرفته می شود. مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور سامانه های تله متری و 
اسکادا را از جمله ابزارهای راهبردی در مدیریت هوشمند شبکه های آب دانست و گفت: این سامانه ها بهترین 
روش کنترل هستند و به عنوان یک الزام در تمام شرکت های آب و فاضلاب کشور اجرایی خواهند شد چراکه 
حرکت به سمت دانش محوری و استفاده از علم روز، اجتناب ناپذیر است. هاشم امینی از آغاز پویش ملی 
کاهش حوادث کار در این صنعت خبر داد و گفت: ایمنی نیروی انسانی اولویت قطعی این مجموعه است 
و این پویش با هدف ارتقای فرهنگ ایمنی، کاهش ریسک حوادث و صیانت از سلامت کارکنان عملیاتی در 

سراسر کشور راه اندازی شده است. 
وی با تأکید بر این که کار در تأسیسات آب و فاضلاب ماهیت پرخطری دارد، افزود: برنامه ریزی ها و 
آموزش های لازم برای افزایش آگاهی نیروهای میدانی و ارتقای استانداردهای ایمنی در دستور کار قرار گرفته 

و اجرای دقیق این پویش به صورت مستمر پیگیری خواهد شد.

ولی شدندبا نزدیک شدن به زمان دور چهارم مذاکرات ایران و آمریکا بازار ارز و سکه نز


